
Üldlastevanemate koosolek 6.12.2018.a 

 

Päevakava: 

 

1. Hoolekogu aruanne tehtud töö eest 

2. Küsimused-vastused 

3. Prioriteedid järgmiseks eelarveaastaks 

 

Koosoleku käik: 

1. Direktor tegi lühikese sissejuhatuse koosoleku käigu kohta. 

2. Hoolekogu esimehe Vadim Jerjomenko aruande esitamine lastevanematele. Oma aruandes 

hoolekogu esimees loetles peamised asjad, millega hoolekogu tegeles kaks viimast aastat. 

 Suur tähelepanu oli pööratud kooli REK-ile. Rõhk oli pandud, et koos hoone 

renoveerimisega korda tehakse ka kooli staadion. Kuid tänaseks maja on 

rekonstrueeritud, aga staadioni renoveerimine on jälle lükatud edasi. Hoolekogu poolt 

on esitatud taotlus Jõhvi Vallavalitsusele. Kuna praegu veel järgmise aasta eelarve on 

veel arutamisel, on hoolekogul soov, et selle küsimusega linn tegeleks tõsisemalt. 

3. Hoolekogu osales kõikide küsimuste arutamisel, mis puudutavad hoolekogu kompetentsi ja 

pädevusi. Nii näiteks arvamus anti: kooli koolivaheaegade kohta; põhimääruse muutmise 

kohta; erinevate kordade väljatöötamise kohta, mis reguleerivad õppeprotsessi; eelarve 

planeerimise kohta. Viimasel hoolekogu koosolekul uuriti kas ehitustööd olid tehtud 

kvaliteetselt? Kas ehitusmaterjalid vastasid nõuetele? Saime Jõhvi Vallavalitsuse 

ehitusspetsialisti poolt vastused esitatud küsimustele. 

4. Vadim Jerjomenko valgustas kõnes, millised prioriteedid seatakse järgmiseks eelarve aastaks: 

 Kooli staadioni renoveerimine 

 Turvalisus (lisa videokaamerate soetamine) 

 Parkimise probleemi lahendamine 

 Parema õppekeskkonna loomine 

 Investeeringute realiseerimine (204000 eurot ujulasse, 70000 inventarile) 

5. Aleksandr Romanovitš (Jõhvi vallavolikogu esindaja) selgitas tegevusi, mis on suunatud 

parkimise korraldamisele. Kaasatud on vallavalitsus ja Maanteeamet. 

1. Küsimus: Kas kool ei sooviks kaaluda üleminukut 5 õppeperioodile?  

Vastus: See ei ole mõistlik, kuna õppeperioodid siis on väga lühikesed ning tekib 

probleeme hinnete kogumisega. 

2. Küsimus: ujula rekonstrueerimise kohta (mida konkreetselt tehakse?) 

Vastus: välja vahetatakse kaloriifer. 

3. Küsimus: Kas garderoob kuidagi muudetakse? 

Vastus: Ei 

4. Küsimus: Kas staadioni projektis on ette nähtud murustaadion või kunstmuruväljak? 

Vastus: nii see, kui ka teine. 

 

Vadim Jerjomenko       Olga Bulajeva 

Hoolekogu esimees       Protokollija 


